
  

         Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K 

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 17. 10. 2012 ob 15.00 v sejni sobi C3 na Reaktorju IJS - Brinje 

Prisotni: A. Fekonja, I. Falnoga,  M. Koželj, R. Pergarec,  Z. Jernejc, M. Štraus, C. Filipič, J. Pungerčar, G. 
Tavčar 

Odsotnost zaradi službene obveznosti, dopustov so opravičili: J. Jakofčič, G. Kramberger, M. Gams, R. 
Ponikvar,  T. Ručigaj, I. Zajc, D. Zupančič 

  

1. Pregled in potrditev zapisnika seje z dne 3. 10. 2012 

Potrdili smo vrstni red  obravnavanih točk in pregledali  ter  potrdili zapisnik seje z dne 19. 9. 2012 brez 
pripomb. 

Glede na dejstvo, da se je seje 3. 10. 2012 udeležil naš direktor prof. dr. J. Lenarčič, smo točke zapisnika 
še enkrat temeljito predebatirali. Ker nas je direktor obiskal dan pred objavo ministrstva o višini sredstev, 
ki jih vlada v naslednjem letu namerava privarčevati in se nam sedaj znani objavljen znesek 19 % 
zdi  odločno previsok,  bi si želeli ponovno srečati se z njim, da nam bi pojasnil, kako se namerava institut 
soočiti z znižanjem sredstev, dodeljenih za znanost in posledično za našo ustanovo, ki je večinsko odvisna 
od proračunskih sredstev. 

Plačni grafi, ki jih že vrsto let dopolnjuje in nadgrajuje g. Kramberger (podatki AJPES), nazorno kažejo, kako 
se plače v raziskavalni dejavnosti nižajo glede na povprečno slovensko plačo, pokojnine in glede na druge 
primerljive poklice. 

2.            Tekoče zadeve 

a) Poročilo M. Gamsa s seje predsedstva SK VŠZ, ki se je seje udeležil in jo vodil 16. 10. 2012 

Poleg M. Gamsa sta se seje udeležila I. Zajc in M. Štraus. M. Štraus je poročala o seji predsedstva, ki je 
predvsem izražala protest proti potezam politike, ki spodbuja antiintelektualno usmerjenost. 

Na sestanku predsedstva so pregledali takratne razmere, še posebej predlog proračuna in predloge 
sprememb, npr. novele Zakona o visokem šolstvu. 

V predlogu vladnega proračuna je znižanje: 

19 % za znanost v dveh letih, 

16 % za visoko šolstvo, 

5 %  za ves javni sektor. 

 V letu 2013 je predvideno 10-odstotno znižanje za visoko šolstvo in znanost. 

Sprejeli smo vrsto predlaganih ukrepov – dopis  javnosti, dopis EU zaradi največjih znižanj v znanosti in 
visokem šolstvu, povezovanje s študentsko organizacijo po njihovih volitvah… 

Novembra namerava celoten SVIZ izpeljati protestne akcije pred parlamentom. Potrebno je animirati ljudi, 
saj je čutiti njihovo pasivnost in potrtost. 



V odnosu do SVIZ-a je predsednik konference M. Gams izjavil nezadovoljstvo s statusom konference, npr. 
s tem, da ga med službeno odsotnostjo v IO ne more zamenjati podpredsednik. 

Na seji predsedstva sindikalne konference VŠ + Z so zaradi povedanega sprejeli vrsto sklepov: 

-          Konferenca se bo aktivno vključila v proteste zaradi drastičnega nižanja sredstev, namenjenih za 
izobraževanje, znanost in kulturo. 

-           Konferenca bo na javnost naslovila dopis s protestom zaradi finančnih ukrepov na področju 
visokega šolstva in znanosti. 

-           Konferenca bo poslala dopis evropskemu komisarju za znanost s prošnjo za obisk in 
posredovanje glede ukrepov, ki se izvajajo. 

-           Konferenca bo po volitvah v ŠOS organizirala tiskovno konferenco, s podporo vodstev univerz, v 
protest proti sprejetju proračuna za leto 2013. 

-           Potrebno je storiti vse korake, da se animira članstvo in da se jim pojasni, da so ogroženi, ter jih 
potegniti iz apatije. 

Člani se strinjamo z ugotovitvami sindikalne konference in jo bomo v aktivnostih podpirali kolikor je v 
naših močeh. 

  

b) Dotaknili smo se vprašanja razvoja Instituta, oziroma širitve infrastrukture – gradnje novih laboratorijev 
na lokaciji delavnic. Skrbi nas ali bo IJS zbral dovolj denarja za gradnjo, kam bodo selili delavnice ipd. 
Nekateri člani odbora ugotavljajo, da bi se IJS lahko širil tudi na lokaciji Reaktorja, predvsem podporne 
službe, kar se nekaterim članom odbora ne zdi slaba ideja. 

3.          Obdaritev otrok za  božič  oz.  novo leto 

Direktor IJS je kljub zaostrenim varčevalnim ukrepom odobril institutsko financiranje obdaritve otrok za 
božični čas. Dogodek bomo skušali organizirati tako kot vsa leta doslej z izbiro daril ali bonov (kakor se 
bodo ljudje odločili) v eni od trgovskih hiš ter igrico ali animacijo za otroke z enim od slovenskih izvajalcev. 
V naslednje tednu je treba sestaviti tričlansko komisijo, ki bo pomagala pri izbiri daril, pri izvedbi dogodka 
pa nam bosta pomagala Z. Jernejc in J. Per, ki sta svojo pomoč že obljubila.    

4.          Razno 

M. Štraus je poročala, da je bil sindikalni izlet v Budimpešto realiziran v zadovoljstvo udeležencev. Ostanek 
denarja lahko porabimo za enodnevni novoletni izlet, če ga bomo organizirali. 

Dne 12. 11. 2012 potečejo mandati sedanjemu IO SVIZ/IJS in NO SVIZ/IJS. V najkrajšem času bo treba 
sklicati sejo, da bomo lahko izvedli volitve novih ali sedanjih članov, delegiranih od vseh članov sindikata. 
Na seji je treba določiti volilno komisijo, ki bo sestavljena iz 3 neodvisnih članov, pozvati volilce in določiti 
volilni dan. 

Predvidevamo, da bo naslednja redna seja 7. 11. 2012 v sejni sobi IJS. Natančen datum in kraj  bosta 
poslana skupaj z vabilom. 

Seja je bila končana ob 16.00 

Sejo je vodil  J. Pungerčar in sovodil M. Koželj                                                     Zapisala: Metka Štraus P. 

Ljubljana, 23. 10. 2012 

Poslano:               - vsem članom IO SVIZ/IJS 



                                - vsem članom NO SVIZ/IJS 
                                - predsedniku ZS IJS 
                                - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                                - direktorju IJS 
                                - v. d. sekretarke IJS       
 


